



A 骨骼健康評估計劃

由本院指定家庭醫學專科 / 普通科醫生主理

詳細病歷評估及身體檢查 ¹		✓
全面體格檢查		
初步評估、體質指數分析、視力檢查，由醫護人員主理		✓
影像診斷檢查		
DEXA 骨質密度檢查		✓
化驗室檢驗		
血液分析及 維他命及 礦物質篩查	全套血球計算	✓
	鈣	✓
	磷酸鹽	✓
	維他命 D	✓
套餐精選價 (港幣)		\$2,900

+ 加選服務

全身磁力共振掃描 (平面)		\$11,000
內視鏡檢查	胃鏡檢查	\$9,680
	腸鏡檢查	\$12,760
低劑量胸部電腦掃描		\$1,800

備註

1. 醫生將以電話方式解釋報告及提出個人化建議。
2. 凡參加此計劃人士，可享內視鏡檢查套餐精選價，涵蓋大腸鏡或/及胃鏡檢查。
3. 上述收費不包括藥物和治療費用。
4. 報告結果可透過電子郵件寄送，或由客人親身前往本院領取。如需寄送至海外地區，將收取額外費用。
5. 香港港安醫院—司徒拔道保留修訂收費表、單張內容及條款細則之權利。任何收費表之調整，將依照法定通知期提前公告；其餘相關修訂則恕不另行通知。建議閣下於使用本院服務前，先查閱本院網站最新資訊。

預約及查詢

☎ (852) 6467 8068

📞 (852) 3651 8789

✉ cohealth@hkah.org.hk



內視鏡套餐

SR-HA-BHAP-2026001

生效日期: 2026/8/14 (以最新版本為準)
202608修訂



+ Bone Health Assessment Plan

By HKAH-SR Designated Family Medicine Specialist / General Practitioner

Detailed Medical History and Physical Examination¹



General Health Assessment

Initial Assessment, Body Mass Index (BMI) Measurement and Analysis, Visual Acuity Test by Nurse



Diagnostic Imaging

DEXA Bone Density Test



Laboratory Investigation

Blood Analysis Complete Blood Count



Vitamin & Mineral Screening

Calcium



Phosphate



Vitamin D



Package Special Price (HK\$) **\$2,900**

+ Add-on Service

Whole Body MRI (without Contrast)		\$11,000
Endoscopy Assessment	Gastroscopy	\$9,680
	Colonoscopy	\$12,760
Low-Dose CT Thorax Screening		\$1,800

Remarks

1. Doctor's report explanation and personalized recommendations will be conducted via phone call.
2. Participants in this scheme can enjoy package special prices for endoscopy packages, covering colonoscopy or/and gastroscopy.
3. The above prices do not include medication or treatment charges.
4. Report results may be sent via email or collected in person at the hospital. For overseas delivery, additional charges will apply.
5. Hong Kong Adventist Hospital - Stubbs Road reserves the right to update the fee schedule, brochure, terms and conditions. Any change of fee schedule will be announced and notices will be published in advance, in accordance with the statutory notice period. Any other changes except the fee schedule may be made at any time as it sees fit without prior notice, you are advised to check the latest information on our website before using our services.

Appointment and Enquiries

 (852) 6467 8068

 (852) 3651 8789

 cohealth@hkah.org.hk



SR-HA-BHAP-2026001

Effective Date: 2026/8/14 (Subject to the latest version)

Edition 202608